

UG16R16 RG16R16 电缆

适用于一般在建筑工程中的应用受到火灾反应要求

产品名称	UG16R16 RG16R16 电缆 适用于一般在建筑工程中的应用受到火灾反应要求
公司名称	北京北自南瑞电气设备有限公司
价格	.59/米
规格参数	埃因电线电缆:见详情 UG16R1:见详情 上海:见详情
公司地址	北京市丰台区潘家庙路9号院14号楼一层102
联系电话	13681886808 13681886808

产品详情

UG16R16 RG16R16 电缆 适用于一般在建筑工程中的应用受到火灾反应要求

应用 / APPLICATIONS

对于内部和外部安装,也湿地区和外部设施;固定安装在表面安装或金属结构;直接躺在地球允许的。

UG16 / RG16电缆适用于一般在建筑工程中的应用受到火灾反应要求;对于包安装的地方在高火灾风险按照CEI 64 - 8: 751.04.2.8 V4部分。反应,有火类Cca-s3 d1, a3。

进一步的信息和建议使用这些电报表示

CEI 20 - 67的标准。

For internal and external installations, also in wet locations and for external installations; for fixed installation in surface mounted or on metallic structures; direct laying in earth permitted.

UG16/RG16 cables are suitable for general applications in construction works subject to fire reaction requirements; for bundle installations in places at high fire risk in accordance with the CEI 64-8:V4 section 751.04.2.8.a, having reaction fire class Cca-s3, d1, a3. Further informations and advices for the use of these cables are indicated

in the CEI 20-67 ' s norm.

标准/STANDARDS

CEI 20-11, CEI 20-13, CEI 20-22 III, CEI 20-37, CEI 20-38, IEC 60502-1, IEC60228, IEC60332.1, IEC60332.3-C, IEC60754.1

电缆结构 / CONSTRUCTION FEATURES

导体	UG16R16 : 实心退火铜 , 1 类。solid annealed copper, class 1
Conductor	RG16R16: 绞合退火铜 , 2 类 stranded annealed copper, class 2
绝缘	G29 硅橡胶 , 低毒性和腐蚀性烟雾和气体。具有防火功能的陶瓷化硅胶
Insulation	G29 silicone rubber, with low development of toxic and corrosive fumes and gases. Ceramizing silicone with fire barrier function
芯线颜色	色彩编码遵循DIN VDE 0293-308
Cores Colour	Color code follow DIN VDE 0293-308
屏蔽/shielding	带镀锡铜排扰线的铝/聚酯胶带。 Aluminium/polyester tape with tinned copper drain wire.
护套Sheath	M16 优质热塑性化合物。 M16 quality thermoplastic compound

技术特性 / PROPERTIES

工作电压Rated Voltage	100/100 V
测试电压	1500V
抗拉/Tensile	5KG/mm
*小弯曲半径 / Radius	14 x D 电缆直径
工作温度 Working temperature	5 C ~ +90 C
短路时可达温度 Max. Short circuit	+250 C
阻燃/FR	/
绝缘电阻IR	/

具有认证/CERTIFICATIONS

CE认证 UL认证

2014/35/UE (B.T.) - 2011/65/CE ; 2015/863/UE(RoHS); 305/2011 EU